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Zápis z 12. zasedání zastupitelstva  
obce Dolní Tošanovice konaného dne 22. 03. 2012  

 
                       _________________________________ * * * ________________________________ 
 
Přítomni členové ZO: P. Blabla, X. Starobová, E. Grygarová, Mgr. E. Bartečková, A Škuta, 
Mgr. N. Honzáková (později) 
 

Omluvení členové ZO: V. Pohludka, Ing. I. Stříţ, M. Gongolová 
 

Zaměstnanci OÚ: Ing. A. Schebestová 
 

Zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 18:00 h. 
 

Návrhová komise: X. Starobová, Mgr. E. Bartečková 
 

Ověřovatelé zápisu: A. Škuta, E. Grygarová 
 

Zapisovatelka: Ing. A. Schebestová 
 

  Hlasování: všech 5 přítomných pro                                                                                                          
 
P r o g r a m : 
 

1) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 
2) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 
3) Přijetí dotace v rámci „Programu na zvýšení absorpční kapacity obcí a měst do 10 tis. 

obyvatel“ na kofinancování projektu: Stavební úpravy objektu TJ Dolní Tošanovice – 
II. Etapa 

4) Rozpočtová úprava č. 2/2012 
5) Schválení bezúplatného převodu pozemků od PFČR 
6) Zpráva o výsledku hospodaření obce Dolní Tošanovice IČ 00576875 za rok 2011 
7) Zpráva o hospodaření příspěvkové organizace ZŠ Dolní Tošanovice a MŠ Horní 

Tošanovice za uplynulé období od 1. 1. Do 31. 12. 2011 
8) Pověření starosty k podpisu smlouvy o překlenovacím úvěru na financování II. etapy 

rekonstrukce objektu TJ  
9) Smlouva na GIS pro rok 2012 
10) Dodatek č. 6 ke smlouvě č. 32/01/97 ze dne 3.1. 1997 o dodávce pitné vody 

z vodovodního řádu obce Horní Tošanovice 
11) Diskuse, závěr 

 

 
 
Ad 1) Úvod, volba ověřovatelů zápisu 

- viz. výše. (proběhlo) 

 

Ad 2) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 

Místostarostka přednesla usnesení z minulého zasedání ze dne 16. 02. 2012 a poté starosta 
vyzval přítomné zastupitele k vyslovení souhlasu s usnesením.  
 

všech 5 přítomných pro 
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Ad 3) Přijetí dotace v rámci „Programu na zvýšení absorpční kapacity obcí a měst do 10 
tis. obyvatel“ na kofinancování projektu: Stavební úpravy objektu TJ Dolní Tošanovice – 
II. Etapa 
 

Starosta seznámil přítomné se schválením investiční dotace z programu na zvýšení 
absorpční kapacity obcí a měst do 10 tis. obyvatel na kofinancování projektu: „Stavební 
úpravy objektu TJ Dolní Tošanovice – II. Etapa ve výši 540.000,- Kč. Nyní máme jiţ všechny 
podklady, které musíme doloţit k podpisu smlouvy o poskytnutí této dotace, ale ještě je 
potřeba dodat také výpis z dnešního usnesení, pokud bude dotace zastupiteli schválena. 
Následně vyzval zastupitele k hlasování o přijetí dotace v rámci „Programu na zvýšení 
absorpční kapacity obcí a měst do 10 tis. obyvatel“ na kofinancování projektu: Stavební 
úpravy objektu TJ Dolní Tošanovice – II. Etapa. 

všech 5 přítomných pro 

 

Ad 4) Rozpočtová úprava č. 2/2012 
 
Starosta dal k nahlédnutí výkaz Fin kontrola hospodaření za první a druhý měsíc 2012. 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí 

Následně starosta sdělil zastupitelům, kterými změnami rozpočtu se RU 2 zabývá: 

K rozpočtovému opatření č. 2/2012 přistupuje Obec Dolní Tošanovice pro 
neaktuálnost rozpočtu obce na rok 2012, který se tvořil 25.11.2011, kdy takto ve své podobě 
musel viset 15 dní před svým schválením na zasedání zastupitelstva 15.12.2011.  

V únoru 2012 byla provedena na základě pravomoci starosty obce k provádění 
rozpočtových opatření na vybraných poloţkách a dále z důvodu jiţ schválení přijaté dotace 
na veřejné osvětlení z roku 2011 rozpočtová úprava č.1/2012.  

Rozpočtová úprava č.2/2012 řeší na prvním místě úpravu v třídě 8 Financování.  
Vývoj finančních prostředků od loňského listopadu neproběhl v souladu 

s očekáváním a je potřeba upravit poloţku, která představuje změnu finančních prostředků 
na BÚ z 1.2 mil. Kč na 600 tis. Kč. Ostatní poloţky jako je překlenovací úvěr a splátky úvěru 
zůstávají beze změny.  

Úpravy příjmů jsou řešeny vratkami od společnosti Stonax s.r.o. z loňského 
předfinancování projektu částkami 9.500,- Kč a 23.800,- Kč, dále jsou posíleny investiční 
přijaté transfery od Krajů, a to na základě avíza KÚ MSK o schválení dotace na vratku DPH 
týkající se stavebních prací na multifunkční objekt ve výši 540 tis. Kč. V příjmech byla dále 
doplněna kapitola Knihovna a opravena poloţka „Ostatní nedaňové příjmy jinde 
nezařazené“. Celkový rozpočtové příjmy se zvýšily na 5.882.000,- Kč.  

U výdajů nedošlo na hlavních kapitolách k ţádným zásadním změnám oproti 
původnímu schválenému rozpočtu. Z důvodu potřeby nutných oprav hasičské techniky  
u Sboru dobrovolných hasičů byla posílena kapitola SDH (OdPa 5512) o 10 tis. Kč. Tyto 
finanční prostředky byly ubrány na kapitole Veř. zeleň (OdPa 3745). Dále byla doplněna 
kapitola „Kultura“ a upravena kapitola „Církve -…“, kde figuruje jiţ schválený fin. dar pro 
farnost Dolní Domaslavice. Z důvodu vyčerpání rozpočtových rezerv, byla poníţena 
kapitola Vnitřní správa o 30 tis. Kč. Celkové rozpočtové výdaje se sníţily na 6.232.000,- Kč 
 
Přílohy:  

- výkaz Fin 2-12 k 29. 2. 2012 (příloha č. 1) 

- Návrh na rozpočtovou úpravu č. 2/2012 (příloha č. 2) 
 
Místostarostka navrhla, zda by se mohla starostovi vyplatit finanční dar - mimořádná 
odměna za vyřízení dotací v minulém roce. 
 
Starosta uvedl, ţe velký podíl na provedených dotací měla vţdy zastupitelka M. Gongolová. 
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Místostarostka navrhla pro starostu odměnu ve výší 10.000,- Kč. 
Dále podotkla, ţe neschválili další pracovní místo, takţe je velká částka na odměnách 150 tis. 
Kč., s čímţ nesouhlasí. Zastupitelé si neschválili další pracovní místo. Paní účetní se vrátila, 
ale jsou dva pracovníci. 
 
E.Grygarová, E. Bartečková a místostarostka řekly, ţe chtějí sníţit poloţku odměn. 
 
Starosta odpověděl, ţe s těmito poloţkami zatím hýbat nechce. 
 
A. Škuta se zeptal, kolik bylo vyplaceno loni? 
 
Místostarostka mu odpověděla, ţe 216 tis. Kč. Účetní však pracovala na ţivnost, byla 
zařazena na jiné kapitole. 
 
Místostarostka navrhla sníţit ty odměny na 270 tis. celkem. 
 
Starosta odpověděl, ţe nesouhlasí.  
 
Místostarostka pak oznámila, ţe nebude pro schválení RU 2.  
 
* 18:40 přišla N. Honzáková. 
 
Místostarostka opět navrhla odměnu pro pana starostu ve výši 10.000,-Kč. 
 
Starosta uvedl, ţe v případě hlasování o mimořádné odměně se jedná podle něj o střet zájmů 
podle § 83 zákona o obcích a proto se na tomto hlasování nebude účastnit. 
 
Následně starosta vyzval k hlasování o přijetí rozpočtové úpravy č. 2/2012 se změnami na 
VS poníţeny platy zaměstnanců o 130 tis. Kč, 10 tis. odměna – finanční dar pro starostu a o 
120 tis. bude navýšena poloţka Nespecifikované rezervy. 
 

Příjmy   5 882 000,00  výdaje    6 232 000,00 
Financování (+)     600 000,00  financování (-)     250 000,00 
    6 482 000,00      6 482 000,00 

 
 5 přítomných pro 

1 se zdržel 

 

Ad 5) Schválení bezúplatného převodu pozemků od PFČR 
 

Starosta oznámil, ţe je nutné schválit převod parcel č. 1422/6; 1422/7, 1526/3; 
1531/1; 1562/1; 1567 a části pozemku 1568 k. ú. Dolní Tošanovice, o které obec poţádala 
Pozemkový fond ČR (dále jen PFČR), zatím jsme pouze schválili ţádost a pokud chceme tyto 
pozemky i převést je nutné schválit i samotný převod výše zmíněných pozemků, proto 
vyzval k hlasování o schválení bezúplatného převodu pozemků parcel č. 1422/6; 1422/7, 
1526/3; 1531/1; 1562/1; 1567 a části pozemku 1568 k. ú. Dolní Tošanovice od PFČR. 
 

všech 6 přítomných pro  
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Ad 6) Zpráva o výsledku hospodaření obce Dolní Tošanovice IČ 00576875 za rok 2011 

Starosta seznámil přítomné s výsledkem auditu, kde byly zjištěny jisté chyby  
a nedostatky a také přečetl vyjádření paní účetní k těmto chybám (příloha č. 3). Také uvedl, ţe 
nebyla uloţená ţádná nápravná opatření. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o výsledku hospodaření obce Dolní Tošanovice IČ 
00576875 za rok 2011 se zjištěnými nedostatky. 

 
Ad 7) Zpráva o hospodaření příspěvkové organizace ZŠ Dolní Tošanovice a MŠ Horní 
Tošanovice za uplynulé období od 1. 1. do 31. 12. 2011 
 

Starosta předloţil zastupitelům Zprávu o hospodaření příspěvkové organizace ZŠ Dolní 
Tošanovice a MŠ Horní Tošanovice za uplynulé období od 1. 1. do 31. 12. 2011. 
 
Místostarostka uvedla, ţe ve zprávě nesedí údaje o interaktivní tabuli a chce vědět, za kolik 
bylo školení? 
 
E. Grygarová uvedla, ţe by chtěla vidět smlouvu týkající se dotace na interaktivní tabuli.  
 
Mgr. E. Bartečková a místostarostka řekly, ţe ve zprávě nesedí poloţky tabule, vzdělávání. 
 

Zastupitelstvo bere na vědomí 

 

Ad 8) Pověření starosty k podpisu smlouvy o překlenovacím úvěru na financování II. 
etapy rekonstrukce objektu TJ 
 

Starosta uvedl, ţe neţ bude vyplacena schválená dotace ze SZIFu, tak obec potřebuje 
vyřídit překlenovací úvěr, aby mohla dostát včas svým závazkům spojených s rekonstrukcí 
budovy TJ. Informoval přítomné, ţe ve smlouvě je pevná úroková sazba 2,2 % plus PRIBOR, 
tyto smlouvy se nedělají s pevnou úrokovou sazbou a dal ji k nahlédnutí, jsou to peníze na 
budovu. Čerpat začneme pak téměř okamţitě. (příloha č. 4) 
 
N. Honzáková se zeptala, kdy dostaneme 1,8 mil. ze SZIFu?  
 
Starosta odpověděl, ţe do 3 měsíců od předloţení vyúčtování. Čím dříve doloţíme, tím lépe. 
Poté vyzval k hlasování o pověření starosty k podpisu smlouvy o překlenovacím úvěru na 
financování II. etapy rekonstrukce objektu TJ. 
 

všech 6 přítomných pro 

 

Ad 9) Smlouva na GIS pro rok 2012 

Starosta předloţil zastupitelům návrh smlouvy o dílo č. DTO12_SOD o aktualizaci 
digitálních map, konkrétně aktualizace budou 1x ročně k tomu aktualizace VO a zákaznická 
podpora. Celková částka je ve výši 9.480,- Kč, po prostudování smlouvy zastupiteli vyzval 
starosta k hlasování o přijetí Smlouvy o dílo č.: DTO12_SOD (příloha č. 5). 

 

všech 6 přítomných pro 
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Ad 10) Dodatek č. 6 ke smlouvě č. 32/01/97 ze dne 3.1. 1997 o dodávce pitné vody 
z vodovodního řádu obce Horní Tošanovice 
 

Starosta informoval zastupitele, ţe jsme dostali dodatek ke smlouvě o dodávce pitné 
vody a je zde uvedeno zvýšení ceny z 10 na 12,- Kč za m3. Následně vyzval zastupitele 
k hlasování o přijetí Dodatku č. 6 ke smlouvě č. 32/01/97 ze dne 3. 1. 1997 o dodávce pitné 
vody z vodovodního řádu obce Horní Tošanovice. 

 
všech 6 přítomných pro 

 
Ad 11) Různé: 

a. Zrušení účtu o ČS, a.s. 
Starosta uvedl, ţe je nutné zrušit účet u ČS, a.s., kde máme na účtu jen 

kolem 12 tisíc. Bude lepší to převést na náš jeden účet, platili se z toho 
odpady, teď uţ tam zbyla malá částka a bude výhodnější ji převést a účet  
u ČS, a.s. zrušit. Pak vyzval přítomné k hlasování o zrušení účtu vedeného  
u České spořitelny, a.s. 

všech 6 přítomných pro 

 

b. Ţádost o převedení zlepšeného HV do rezervního fondu 
Starosta přečetl ţádost paní ředitelky ze Základní školy Dolní 

Tošanovice o převedení zlepšeného hospodářského výsledku do rezervního 
fondu a následného zřízení fondu odměn. Konkrétně 80% do fondu odměn  
a 20% do rezervního fondu. Výše zlepšeného hospodářského výsledku je 
9.653,55 Kč. 
 
Místostarostka: „Schválili jsme jim 200 tis. pak ještě 50, tak ať to dají do 
rezervního fondu a ne na odměny.“ 
 
N. Honzáková ke starostovi: „Říkal si, ţe jim můţeme odměny pak navýšit?“ 
 
Starosta: „Uţ jsme o 50 tis. navýšili a jsem pro schválení ţádosti.“ 
 
E. Bartečková: „A co kdyţ se nevejdou do rozpočtu třeba s plynem?“ 
 
Místostarostka: „Tak poţádají a my jim dáme, protoţe ze zákona musíme.“ 
 
E. Bartečková: „My máme ve škole málo peněz a šetřilo se u nás, tak já jsem 
proti.“ 
 
Místostarostka: „Tak nebudou mít odměny, neměli ten fond odměn ani loni.“ 
 
E. Grygarová: „Nevíš, co bude, já bych také nebyla pro.“ 
 
A. Škuta: „Tak to dejme alespoň na půl, půl tam a půl tam.“ 
 
Starosta následně debatu ještě shrnul, vzal v potaz názory ostatních 
zastupitelů a vyzval k hlasování o převedení zlepšeného hospodářského 
výsledku příspěvkové organizace ZŠ D. Tošanovice a MŠ H. Tošanovice do 
Rezervního fondu bez zřízení fondu odměn. 
 

 5 přítomných pro 
1 se zdržel 
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Zastupitelstvo obce neschválilo žádost ředitelky školy o převedení zlepšeného 
hospodářského výsledku příspěvkové organizace ZŠ D. Tošanovice a MŠ H. 
Tošanovice 80% do fondu odměn a 20% do rezervního fondu, ale schválili 100 % 
převedení zlepšeného hospodářského výsledku příspěvkové organizace ZŠ D. 
Tošanovice a MŠ H. Tošanovice do rezervního fondu.  

 
 
 

c. Ţádost občanského sdruţení z Horních Tošanovic „Za naši vesnici“  
o finanční příspěvek ve výši 2.000,- Kč 
Starosta podotkl, ţe existuje na Horních Tošanovicích občanské sdruţení a 
chtějí dělat na hájence radovánky a ţádají o příspěvek. On je pro podporu 
našich radovánek. 
 
Místostarostka: „Chodí tam nějaké naše děti?“ 
 
E. Grygarová: „Loni měli akci, ale děti o tom nevěděli a prý to bylo skvělé.“ 
 
Místostarostka: „Tak jim dejme 1000,-Kč.“ 
 
Starosta vyzval k hlasování o schválení finančního daru ve výši 1.000,- Kč pro 
občanské sdruţení „Za naši vesnici“ na pořádání Radovánek 2012. 
 

všech 6 přítomných pro 
 
 

d. Závěrečný účet obce D. Tošanovice za rok 2011 

Starosta předloţil zastupitelům návrh závěrečného účtu obce Dolní 
Tošanovice za rok 2011.  
 
Místostarostla uvedla, ţe do něj bude zavedena pouze změna u hospodaření 
příspěvkových organizací, kde bude uvedeno, ţe zastupitelstvo obce schválilo 
převedení zlepšeného hospodářského výsledku do rezervního fondu. (příloha 
č. 6) 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí 

Diskuse: 

Pozemky pod kaplí a poţární zbrojnicí 

Místostarostka uvedla, ţe provedla propočet s pozemky p. Woznici, je to 124 
m2. 
Starosta odpověděl, ţe vyvoláme jednání. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 

Pozemky od pana Chlumského 

Starosta informoval přítomné, ţe u pozemků od pana Chlumského čekáme na 
vyjádření jedné rodiny, kteří také mají zájem o odkoupení části pozemků, a pak bude 
část odkoupena, jsou to pozemky pod stojícím vysokým napětím. 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
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Ţádost o příspěvek z grantového programu RWE Gas Storage 

Starosta uvedl, ţe spolu se zastupitelkou M. Gongolovou se zabývají ţádostí 
na RWE, konkrétně Ţádostí o příspěvek z grantového programu RWE Gas Storage – na 
nábytek objektu TJ, a to proto, ţe potrubí jde přes nás taky, vypomáhají takto hlavně 
obcím, kterých se to nejvíce dotýká. Je zde 5 kritérií, a získávají se zde za ně příslušné 
body. 
 
A.Škuta: „Já spočítám, kolik je to metrů a dám vědět.“ 
 
Starosta.: „Ano, děkuji.“ 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 

Informační tabule u zastávky 

Místostarostka uvedla, ţe má připomínku k informační tabuli u zastávky autobusu, 
ţe se musí udělat nová vývěsní tabule nebo ta stará opravit. 
Starosta odpověděl, ţe o tom ví, ale ještě jsme to nestihli vyřešit, ale budeme to 
opravovat v nejbliţších dnech. 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 

Ohrazení trafa v parčíku 
 
E. Grygarová se zeptala na ohrazení trafa v parčíku. 
 
Starosta odpověděl, ţe 7 m od něj nesmí být ţádná pevná stavba. 
 
E. Grygarová: „A jen nějaké zábrany? Aby to nebyla pevná stavba? 
 
Starosta odpověděl, ţe se to pokusí zjistit. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 

 
Z á v ě r 
 
 
                Starosta obce ukončil v 19:50 hod. zasedání.   
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
A. Škuta   ______________ 
   
E. Grygarová    ______________ 


